

Date: 21 August 2022

التاريخ: 21 أغسطس 2022م

Rights Issue

إصدار حق أفضلية

We are pleased to announce that we have obtained the regulatory approvals from the Central Bank of Oman and the Capital Market Authority for the Rights Issue of 1,600,000,000 shares at a price of Baisa 102 per share (with a share price of Baisa 100 per share plus issue expenses of Baisa 2 per share).

يسرنا الإعلان بأننا قد حصلنا على الموافقات التنظيمية من قبل البنك المركزي العماني والهيئة العامة لسوق المال لإصدار أسهم زيادة رأس المال عن طريق حق الأفضلية بطرح 1,600,000,000 سهما بقيمة 102 بيسة للسهم الواحد (عبارة عن 100 بيسة قيمة السهم، بالإضافة إلى 2 بيسة مصاريف إصدار للسهم الواحد).

Subscription for the Rights Issue is open to the Shareholders whose names appear in the Bank's shareholder register with the MCD as on the Record Date. Persons who purchase the rights on the MSX within the trading period of the Rights Issue are also eligible to subscribe for the Offer Shares before the Rights Issue closes.

الاكتتاب في إصدار حقوق الأفضلية مفتوح للمساهمين الذين تظهر أسماؤهم في سجل مساهمي البنك لدى مسقط للمقاصة والإيداع كما في تاريخ الحق، وكذلك الأشخاص الذين يشترون الحقوق من بورصة مسقط خلال فترة تداول إصدار الحقوق ليكونوا مؤهلون أيضًا للاكتتاب في أسهم الطرح قبل إغلاق إصدار حقوق الأفضلية.

The 'rights' representing ownership rights of Shareholders to subscribe to the Rights Issue may be traded on the MSX during the period prescribed for that purpose. A Shareholder has the option to either subscribe to the Rights Issue or sell the 'rights' entitlement on the MSX. The eligibility to subscribe for Offer Shares shall lapse in case the Shareholder neither exercises his right of subscription to the Rights Issue nor sells its 'rights' on the MSX during the prescribed period.

يجوز تداول "الحقوق" التي تمثل حقوق ملكية المساهمين للاكتتاب في إصدار حقوق الأفضلية في بورصة مسقط خلال الفترة المحددة لهذا الغرض. يحق للمساهم إما الاكتتاب في إصدار حقوق الأفضلية أو بيع استحقاق "الحقوق" في بورصة مسقط، كما تسقط أهلية الاكتتاب في أسهم الطرح في حالة عدم ممارسة المساهم لحقه في الاكتتاب في إصدار حقوق الأفضلية أو بيع "حقوقه" في بورصة مسقط خلال الفترة المحددة.

Below is the timeline for the Rights Issue:

فيما يلي الجدول الزمني لإصدار حق الأفضلية:

Activity	Date*
Approval of Prospectus by CMA	21 August 2022

التاريخ*	النشاط
21 أغسطس 2022	اعتماد نشرة الإصدار من قبل الهيئة العامة لسوق المال



Date of publication of announcement	24 August 2022
Record Date	1 September 2022
Service of Notices on the shareholders	7 September 2022
Listing of the rights entitlement	7 September 2022
Date of commencement of subscription	12 September 2022
End of trading of the rights	13 September 2022
End of subscription period	20 September 2022
Allotment Approval	21 September 2022
Submission of allotment list to MCDC	22 September 2022

*the actual dates may vary

24 أغسطس 2022	تاريخ نشر الإعلان
1 سبتمبر 2022	تاريخ الحق
7 سبتمبر 2022	ارسال الاشعارات على المساهمين
7 سبتمبر 2022	إدراج استحقاق الحقوق
12 سبتمبر 2022	تاريخ بدء الاكتاب
13 سبتمبر 2022	انتهاء تداول الحقوق
20 سبتمبر 2022	نهاية فترة الاكتاب
21 سبتمبر 2022	الموافقة على التخصيص
22 سبتمبر 2022	تقديم نتائج التخصيص إلى مسقط للمقاصة والإيداع

*قد تختلف التواريخ الفعلية

Ahmed Al Musalmi
Chief Executive Officer



أحمد المسلمي
الرئيس التنفيذي